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     PROTOKÓŁ Nr 4/2016 
z posiedzenia 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 kwietnia 2016 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 11.00 – 12.30. 

Prowadzący posiedzenie: MONIKA TEREBUN – Przewodnicząca Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

     - TEREBUN MONIKA (Przewodnicząca) 

     - BOROWSKI ANDRZEJ 

     - GAŁUSZEWSKI WALENTY 

     - OLSZEWSKI STANISŁAW 

     - ONACIK JERZY 

2. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

3. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

4. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

 

Lista obecności członków Komisji  stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  

Na początek, Przewodniczący Komisji radna MONIKA TEREBUN  powitała 

wszystkich obecnych i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XV Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 28 

kwietnia 2016 r.: 

a)  Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2015 dla Gminy Bielsk Podlaski; 

b) Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, z wykonania planu finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie za 2015 rok oraz informacja o stanie mienia 

komunalnego Gminy Bielsk Podlaski i jego rozdysponowaniu w 2015 roku; 

c) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji 

kultury za 2015 rok; 

d) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok; 

e) Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru formularza informacji w sprawie  podatku od 

nieruchomości, rolnego, leśnego i formularzy deklaracji na podatek od nieruchomości, rolny i 

leśny; 

f) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu; 

g) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu; 

h) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

i) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2015 

rok. 

2. Sprawy bieżące. 

 

 Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że są przygotowane do rozpatrzenia 

dodatkowe projekty uchwał: 

- w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim, 

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Bielsk Podlaski. 

Ponieważ w planie pracy Rady Gminy kolejna sesja jest przewidziana dopiero w czerwcu, 

zwróciła się z prośbą o wprowadzenie tych punktów do porządku najbliższej sesji.   
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Do pkt 1a) 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok dla Gminy Bielsk Podlaski, stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. Wniosek w tej sprawie oraz główne punkty informacji odczytała 

radna MONIKA TEREBUN. Zapytała, czy są uwagi ? 

 Wójt Gminy RAISA RAJECKA  poinformowała, że ocenę przedstawi na sesji 

Kierownik GOPS – Pani BARBARA CAR.   
 Radni nie zgłosili  pytań i uwag, a przedłożoną informację zaopiniowali pozytywnie. 
 

Do pkt 1b) 
 Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, z wykonania planu 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie za 2015 rok oraz informacja o stanie 

mienia komunalnego Gminy Bielsk Podlaski i jego rozdysponowaniu w 2015 roku, stanowi 

Załącznik Nr 4 do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

wydała już pozytywną opinię o przedłożonym sprawozdaniu (uchwała Nr II-00321-1/16 z dnia 

11.03.2016 r.). Dodała, że sprawozdanie będzie podstawą przyjęcia uchwały w sprawie 

absolutorium za 2015 rok. 

 Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 Sprawozdanie radni zaopiniowali pozytywnie.  

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2015 rok,  stanowi Załącznik Nr 5 do 

protokołu.  

Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA poinformowała, że każdego roku takie 

sprawozdanie musi być zatwierdzone przez organ stanowiący, tj. Radę Gminy w terminie do 

końca kwietnia danego roku. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.   

Projekt uchwały radni zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2016 rok - 

stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  Propozycje zmian omówiła Skarbnik Gminy – 

NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Dodatkowo przedstawiła wniosek Wójta Gminy, stanowiący 

Załącznik Nr 7 do protokołu, w sprawie  zmiany nazwy zadania inwestycyjnego z załącznika 

Nr 3 poz. 9 do uchwały Nr XIV/77/2016 Rady Gminy z dnia 31 marca 2016 r. w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2016 rok. Dotychczasowa nazwa zadania „Budowa przepustu przez rzekę 

Bronka w obrębie gruntów wsi Brześcianka” zostaje zmieniona na „Budowa przepustu 

rurowego na cieku spod Grabowca”. Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmianę nazwy zasugerował 

Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w Białymstoku. Stosowną poprawkę 

radni otrzymali przed posiedzeniem komisji. 

Uprzedziła też, że przed sesją być może będzie przygotowana autokorekta dot.  uzupełnienia 

projektu uchwały o środki, jakie mają wpłynąć na wypłatę akcyzy (1 mln zł). Do wypłaty 

przygotowano 1020 decyzji. 

- Radny JERZY ONACIK powiedział, że budowa rowu do odprowadzania wód 

powierzchniowych we wsi Augustowo, ujęta w pkt 12 załącznika inwestycyjnego, w części 

zablokuje drogę, ponieważ zajmie co najmniej 2 metry. Problem głównie dotyczy ograniczenia 

przejazdu kombajnów. Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała  o zawieszeniu 

realizacji zadania, w związku z brakiem zgody jednego z mieszkańców.  

- Radna MONIKA TEREBUN zapytała o zadanie ujęte w punkcie 18 załącznika 

inwestycyjnego dot. przebudowy drogi gminnej Bielsk Podlaski-Dubiażyn. Pani Wójt 

wyjaśniła, że chodzi o wykonanie nakładki na aktualną nawierzchnię asfaltową.  

Radni nie zgłosili innych pytań ani uwag i pozytywnie zaopiniowali projekt 
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uchwały. 

 

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący określenia wzoru formularza informacji w sprawie 

podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego i formularzy deklaracji na podatek od 

nieruchomości, rolny i leśny - stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. Skarbnik Gminy – 

NADZIEJA SOKOŁOWSKA wyjaśniła, że uchwała w sprawie przyjęcia formularzy była 

przyjmowana w październiku br., jednak Regionalna Izba Obrachunkowa zaleciła 

wprowadzenie poprawki w pozycji, która w zasadzie w Gminie Bielsk Podlaski nie ma 

zastosowania, ale poprawkę należy wprowadzić, aby dokument był zgodny z przepisami.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali 

pozytywnie. 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu - stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

poinformowała, że w budżecie gminy została zarezerwowana kwota w wys. 2.500.000 zł na 

dofinansowanie inwestycji powiatowych w zakresie budowy dróg  Do realizacji potrzebne jest 

zawarcie porozumienia i rozbicie tej kwoty na poszczególne zadania: 

- Przebudowa drogi powiatowej Piliki-Pietrzykowo-Bolesty-Skrzypki Duże-Skrzypki 

Małe-Truski, 

- Przebudowa drogi powiatowej Bielsk Podlaski-Hryniewicze Duże, 

- Modernizacja drogi powiatowej odcinek Parcewo-Orla (do granicy administracyjnej 

Gm. Bielsk Podlaski). 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI zapytał o kosztorys inwestorski 

przebudowy drogi do Hryniewicz Dużych. Pani Wójt poinformowała, że początkowo 

zakładano, że wartość inwestycji wyniesie ok. 1 mln zł, potem oszacowano na 500 tys. zł. 

Dodała, że jeśli zajdzie potrzeba to  kwota zostanie uzupełniona, należy również zakładać, że 

po przetargu koszt będzie jeszcze mniejszy.  

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, projekt uchwały radni zaopiniowali 

pozytywnie. 

 

Do pkt 1g)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podlaskiemu stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że projekt uchwały dotyczy inwestycji 

realizowanej przez samorząd Województwa Podlaskiego polegającej na budowie ciągu pieszo-

rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej Bielsk Podlaski-Hajnówka-Białowieża – granica 

państwa na odcinku od drogi krajowej Nr 66 do początku wsi Hołody. Pomysł powstał na 

spotkaniu poświęconym bezpieczeństwu w województwie podlaskim, w którym uczestniczyli 

Dyrektor Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, Burmistrz Miasta, Wójt Gminy oraz 

Starosta Powiatu Bielskiego. W planie jest sfinansowanie dokumentacji technicznej przez 

Miasto i Gminę, a całość zostanie zrealizowana przez Województwo w latach 2017-2018. O 

kwocie, jaką trzeba będzie zapłacić za dokumentację zdecyduje przetarg.  W przedłożonym 

projekcie uchwały ujęto kwotę dofinansowania przez Gminę w wys. 80.000 zł, chociaż 

początkowo zaproponowano dofinansowanie ze strony gminy w kwocie 92 tys. zł. Udało się 

wynegocjować mniejszą kwotę, ponieważ w Białymstoku obowiązują inne ceny. Jeśli do 

przetargu przystąpią miejscowi architekci, koszt zadania może być mniejszy. Pani Wójt 

zwróciła się do radnych o zaakceptowanie tej propozycji i skorzystanie z oferty samorządu 

Województwa. RAISA RAJECKA poinformowała również o staraniach Powiatu dot. 

przekwalifikowania drogi powiatowej Bielsk Podlaski – Topczewo na drogę wojewódzką. Jest 

szansa na jej przekwalifikowanie, ponieważ droga spełnia kryteria drogi wojewódzkiej.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że w Hołodach 

funkcjonariusze Policji nakładają kary dla rowerzystów za jazdę po chodniku. Uznał to za 
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niezasadne działanie, ponieważ poruszanie się chodnikiem jest bezpieczniejsze dla 

rowerzystów, tym bardziej, że w Hołodach jest mało pieszych korzystających z chodnika, więc 

rowerzysta nie utrudnia ruchu, tak jak jest to w mieście. Pani Wójt poinformowała, że te 

przepisy obowiązują wszystkich bez względu na to, czy jest to teren wiejski, czy miejski. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI powiedział, że od lipca br. osoby 

poruszające się rowerem, nie posiadające prawa jazdy, będą musiały posiadać kartę rowerową. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali  pozytywnie. 

 

Do pkt 1h)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski, stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA 

RAJECKA. Wyjaśniła, że proponowana zmiana w ostatnio przyjętej uchwale polega na 

wprowadzeniu zapisu o publikacji uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Podlaskiego. Takie stanowisko zajął Podlaski Urząd Wojewódzki uznając, że program opieki 

nad zwierzętami jest aktem prawa miejscowego. Pani Wójt dodała, że podczas podejmowania 

poprzedniej uchwały takiego wymogu nie było, teraz należy taką poprawkę wprowadzić. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie. 

 

Do pkt 1i)  
Pismo Wójta Gminy przedkładające sprawozdanie z realizacji programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

za 2015 rok, stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

przypomniała, że jest to dokument przedkładany Radzie Gminy co roku.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, a sprawozdanie zaopiniowali j 

pozytywnie. 

 

 Po rozpatrzeniu projektów uchwał doręczonych radnym i przewidzianych w porządku 

sesji, Pani Wójt przedstawiła 2 dodatkowe tematy: 

1) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bielsku Podlaskim stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu ; 

- Pani Wójt odczytała pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego zawiadamiające o 

wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia  nieważności  § 4 ust. 2 i 

ust. 3 oraz § 10 Statutu uchwalonego w marcu 2016 r. Zastrzeżenia organu nadzoru 

dotyczyły formy nawiązania stosunku pracy z Kierownikiem GOPS oraz podmiotów 

sprawujących nadzór w zakresie realizowanych przez GOPS zadań własnych gminy 

oraz zleconych z zakresu administracji rządowej. Pani Wójt dodała, że w ubiegłym roku 

podczas kontroli przeprowadzonej przez pracowników Wydziału Spraw Społecznych 

PUW takich zastrzeżeń nie stwierdzono, a inne samorządy, w tym Miasto Bielsk 

Podlaski mają w swoich statutach takie same zapisy. Niemniej jednak wskazane usterki 

należy naprawić. Odczytała poprawione fragmenty projektu statutu. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie i zaakceptowali wprowadzenie do porządku najbliższej sesji jako pkt 13. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Bielsk Podlaski stanowi Załącznik Nr 14 do 

protokołu; 

- Pani Wójt poinformowała, że w dniu 20 kwietnia wpłynęły do Urzędu Gminy trzy 

wyceny nieruchomości położonych w obrębie gruntów wsi Pilipki, Krzywa i Grabowiec. 

Ponieważ Kolejna sesja Rady Gminy jest przewidziana dopiero w czerwcu, zwróciła się z 

prośbą o wprowadzenie projektu uchwały do porządku sesji, aby nie wstrzymywać procedury 

sprzedaży wymienionych nieruchomości. Przypomniała, że jeśli wartość nieruchomości 

przekracza kwotę 10.000 zł, do jej sprzedaży potrzebna jest zgoda Rady Gminy.  
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Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie i zaakceptowali wprowadzenie do porządku najbliższej sesji jako pkt 14. 

 

Do pkt 2) 
W sprawach bieżących poruszono następujące tematy: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA odczytała treść odpowiedzi przekazanej Pani Alinie Korszak 

Sołtys Sołectwa Haćki na jej wystąpienie na ostatniej sesji Rady Gminy dotyczące korzystania 

z budynku Ośrodka Kulturalno-Edukacyjnego. Kopię pisma radni otrzymali przed 

posiedzeniem Komisji. Pani Wójt poinformowała, że jakiś czas temu na Facebooku 

zamieszczono  zdjęcie budynku z informacją o istnieniu takiego obiektu w Haćkach i 

możliwości jego wynajęcia. Stanowczo podkreśliła, że nie  można podawać do wiadomości 

publicznej takiej informacji, ponieważ obiektu wyremontowanego ze środków Unii 

Europejskiej nie można wynajmować pobierając opłaty za wynajem. Przez kilka lat obowiązuje 

tzw. trwałość projektu i nie można w tym czasie na nim zarabiać. Konsekwencją takich działań 

może być żądanie zwrotu pieniędzy, jakie gmina otrzymała na tę inwestycję. Taką informację 

przekazała Pani Skarbnik na ostatniej Sesji Rady Gminy. Zwróciła uwagę, że jeśli 

pomieszczenia są udostępniane na imprezy komercyjne, np. na zajęcia fitness, prezentację 

kołder, wówczas można pobrać jedynie kwotę na pokrycie kosztów eksploatacji, czyli m.in. za 

pobór wody i energii elektrycznej. Nie może być takiej sytuacji, że organizator imprezy 

osiągnie korzyść, a zarządzający świetlicą poniesie straty. W okresie zimowym są to duże 

koszty, zwłaszcza jeśli w budynku jest elektryczne ogrzewanie. Pani Wójt poinformowała 

również, że został przygotowany projekt regulaminu świetlic wiejskich oraz projekt statutu 

sołectw. Tekst radni otrzymali przed posiedzeniem, natomiast pozostałym sołtysom zostanie 

przekazany na sesji Rady Gminy. Do końca maja 2016 roku można będzie zgłaszać swoje 

uwagi i propozycje do obu dokumentów. W projekcie regulaminu świetlic wprowadzono 

minimalne i maksymalne stawki opłat, a mieszkańcy ustalą na zebraniach wiejskich, stawki, 

jakie będą obowiązywały w danym sołectwie. Przy organizacji imprez wspólnych, wiejskich 

opłaty nie będą stosowane. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zapytał, czy pieniądze 

będące zwrotem kosztów eksploatacji będą wpływały do budżetu gminy ? Pani Wójt wyjaśniła, 

że zwrot kosztów poboru energii elektrycznej będzie przekazywany na rachunek bankowy 

Gminy, natomiast pozostałe płatności pozostaną do wykorzystania w sołectwie.  

Wiceprzewodniczący ANDRZEJ BOROWSKI powiedział, że w Białymstoku drogi 

wybudowane ze środków unijnych przez okres 5 lat nie mogą być wynajmowane osobom, 

zajmującym się handlem. Tu również obowiązuje tzw. trwałość projektu. Radny zgłosił 

również potrzebę zorganizowania toalety w związku z organizowaną majówką w 

Hryniewiczach Małych. Pani Wójt wyraziła zgodę na zakup ze środków budżetu gminy.   

 

- Radni zapoznali się z treścią pisma Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

skierowanego do radnego JERZEGO ONACIKA będącego odpowiedzią na wniosek radnego w 

sprawie poprawy bezpieczeństwa na drodze krajowej Nr 66 poprzez budowę ciągu pieszo-

rowerowego na odcinku jej przebiegu przez miejscowość Augustowo oraz przy ul. Brańskiej w 

Bielsku Podlaskim. Z treści pisma wynika, że inwestycja jest możliwa do realizacji przez 

samorząd gminy po udostępnieniu gminie gruntów pasa drogowego po podpisaniu 

porozumienia. Pani Wójt powiedziała, że budżet gminy jest zbyt niski, by sfinansować taką 

inwestycję. 

 

- Radni podjęli dyskusję n/t organizowania posiedzeń Komisji. Uznano, że lepiej pracuje się na 

wspólnych posiedzeniach, kiedy wszyscy radni mogą wspólnie dyskutować i podejmować 

decyzje.  

 

- Pani Wójt poinformowała, że Sołtys Sołectwa Hołody  prosi o wybudowanie toalety w 

remizie strażackiej w Hołodach. Dodała, że miejscowa jednostka OSP ma duże tradycje. Jej 

członkowie wiele lat temu uczestniczyli w pracach na rzecz remizy i otoczenia. Pani Wójt 
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poinformowała, że planuje wprowadzić remont świetlico-remizy do budżetu w czerwcu tego 

roku, bowiem udało się zarezerwować środki na sporządzenie dokumentacji technicznej. Poza 

tym jest szansa na pozyskanie dodatkowych funduszy zewnętrznych ze współpracy 

transgranicznej na poprawę bezpieczeństwa, w tym OSP. Z tego samego projektu był 

dofinansowany zakup samochodów strażackich. Do utworzenia toalety niezbędne jest 

dobudowanie 2 ścian, trzeba też wstawić drzwi garażowe. Prosząc radnych o akceptację 

wprowadzenia tego zadania, RAISA RAJECKA poinformowała, że w 2018 roku przypada 90. 

rocznica utworzenia jednostki OSP w Hołodach, więc do tego czasu dobrze by było inwestycję 

sfinalizować. Jednostka zasługuje na to.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI potwierdził, że inwestycja ta 

jest dla jednostki w Hołodach bardzo ważna. O takiej potrzebie mówiło się już od początku 

kadencji. Poza tym prawdopodobnie dach remizy również wymaga naprawy, ponieważ 

przecieka. Poprosił członków komisji o akceptację wniosku Wójta Gminy.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a propozycję wprowadzenia do budżetu zadania 

polegającego na  budowie toalety w Remizie OSP Hołody (w ramach remontu świetlico-

remizy) zaopiniowali pozytywnie. 

 

- Radny JERZY ONACIK (Sołtys Augustowa) zgłosił potrzebę zainstalowania w świetlicy w 

Augustowie klimatyzacji. Zadeklarował, że może uda mu się zebrać trochę pieniędzy na ten cel. 

Ponieważ instalacja będzie kosztowała około 15-20 tys. zł, poprosił o częściowe wsparcie z 

budżetu gminy. 

 

-  RAISA RAJECKA poinformowała o inicjatywie Stowarzyszenia Edukacji Filmowej dot. 

wyprodukowania filmu „Znachor 2 – Wnyki” będącego nawiązaniem do popularnego filmu z 

1981 r. Założeniem produkcji jest promocja Bielska i okolic. Na produkcję filmu 

Stowarzyszenie dysponuje kwotą w wys. 60 tys. zł, a całe przedsięwzięcie jest szacowane na 

kwotę w wys. 100 tys. zł. W filmie wystąpią znani aktorzy, również ci, którzy wystąpili w 

„Znachorze”. Część pieniędzy udało się pozyskać z funduszu obywatelskiego Miasta, część 

przekaże Urząd Marszałkowski, inicjatorzy przedsięwzięcia liczą również na wsparcie 

samorządów lokalnych, poszukują też miejsc w terenie do kręcenia scen filmowych. Ponieważ 

w budżecie Gminy Bielsk Podlaski są pieniądze przeznaczone na promocję, Pani Wójt 

poinformowała, że Komisja Budżetu zaakceptowała kwotę w wys. 5 tys. zł. Radni poparli 

inicjatywę i wyrazili zgodę na przeznaczenie na produkcję filmu z budżetu gminy kwoty w 

wys. 5 tys. złotych. Pani Skarbnik powiedziała, że w tej sprawie zostanie podpisane 

porozumienie.  

 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała o wniosku Pani Grażyny P. o dofinansowanie 

dojazdu na turnus rehabilitacyjny w Juracie w maju 2016 r. organizowany przez 

Stowarzyszenie Diabetów, jaki został skierowany do Wójta Gminy i Rady Gminy.  Odczytała 

treść pisma i poinformowała że wniosek ten zostanie przekazany do GOPSU, ponieważ pomoc 

w tej sytuacji może być przyznana w formie zasiłku celowego na ogólnych zasadach. 

 

- Radny STANISŁAW OLSZEWSKI poruszył temat dot. potrzeby przeniesienia krzyży 

stojących przy drodze w Pilikach. Mieszkańcy deklarują samodzielne wykonanie tych prac. 

Pani Wójt powiedziała, że o przeniesieniu krzyży decyduje proboszcz Parafii, dodatkowo 

prawdopodobnie jest potrzebna zgoda na zajęcie pasa drogowego.  

 

- Pani Wójt poinformowała o potkaniu z Głównym Leśnikiem kraju na temat inwestycji 

realizowanych wspólnie z Nadleśnictwem. W Gminie Bielsk Podlaski przykładem takiej 

współpracy jest przebudowa drogi z Pietrzykowa przez Szastały do Szkółki Grabowiec. Do tej 

inwestycji Nadleśnictwo dołoży środki w wysokości 370 tys. zł. Zgłoszone są już kolejne drogi 

do wspólnej realizacji, a współpraca w tym zakresie jest wskazana tym bardziej, że drogi 

ulegają zniszczeniu m.in. wskutek wywózki drzew z lasu.  Przypomniała, że kilka lat temu 

wspólnie z Nadleśnictwem został wybudowany wodociąg do szkółki. Wiceprzewodniczący 
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Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI pozytywnie wypowiedział się o współpracy z 

Nadleśnictwem, podkreślając wysoki poziom prowadzonej przez Nadleśnictwo Szkółki.  

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym radna MONIKA TEREBUN o godz. 

12.30 zamknęła posiedzenie. 

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     Podpisy obecnych członków:  

     Komisji  

1. TEREBUN Monika 

(Prowadząca posiedzenie)) 

………………………… 

2. BOROWSKI Andrzej 

 

………………………… 

3. GAŁUSZEWSKI Walenty ………………………… 

 

4. OLSZEWSKI Stanisław 

 

……………………….. 

5. ONACIK Jerzy ………………………. 

 

 

   


